

December 2021 Report

Very imprisoned brothers in Christ Jesus I hope you are in good health together with your loved ones,
After this short greeting I move on to the following.

Wednesday December 1 we were in Emiliano Zapata municipality of Altamirano to encourage our brother Jabier Hernandez.

Sunday, December 5, we went to Sacrificio la Esperanza of the municipality of Ocosingo, preaching at the meeting place.

Wednesday, December 8 in Bachajon, the municipality of Chilon, they study the word of God in the house of Brother Manuel Moreno-

Sunday December 12 we went to Emiliano Zapata municipality of Altamirano studying the Doctrine of our God.

Wednesday, December 15, we were at the Pico de Oro ranch, where our brother Calixto Gomez and wife Estelina Santiz and son Alfonso Gomez were baptized, who were added to the church of Christ.

Thursday, December 16, in Sacrificio la Esperanza of the municipality of Ocosingo, encouraging our brothers.

Friday, December 17, we went to Nazaret, the municipality of Ocosingo to attend those with Biblical studies.

Saturday December 18 in Chaban and Bahtzibiltic municipality of Chilon giving classes to the children.

Sunday, December 19, we were in Emiliano Zapata, municipality of Altamirano, preaching.

Wednesday December 22 at the house of brother Pedro Gomez in thanksgiving-

Sunday December 26 we were at Sacrificio la Esperanza preaching evangelism and the call for the Kingdom.

Wednesday December 29th, visiting in Chaban municipality of Chilon theme of animation.

Friday, December 31, in Sacrificio la Esperanza of the municipality of Ocosingo, was baptized for the forgiveness of his sins to our brother Nicodemo Santiz Gomez. And so it was added to the church of Christ,

Just for the moment I anticipate my gratitude for the very grateful apollo, also on the FM radio to encourage our Mayan Tzeltal-speaking brothers,

TO T TE, his and Christ's servant, MATEO AGUILAR VAZQUEZ,

O COSINGO CHIAPAS MEXICO JANUARY 6, 2022,

Muy apresiados hermanos en cristo Jesus espero que esten bien de salud juntamente con sus seres queridos,

despues de este corto saludo paso a los siguientes.

miercoles 1 de Diciembre estubimos en Emiliano Zapata municipio de altamirano para animar a nuestro hermano Jabier hernandez.

Domingo 5 de Diciembre fuimos a sacrificio la esperanza municipio de ocosingo predicando en el local de reunion.

Miercoles 8 de Diciembre en Bachajon municipio de chilon estudian do la palabra de Dios en la casa del hermano Manuel Moreno-

Domingo 12 de Diciembre fuimos a Emiliano Zapata municipio de altamirano estudiando la Doctrina de nuestro Dios.

Miercoles de 15 de Diciembre, estubimos en rancho pico de oro, donde fue Bautizado nuestro hermano Calixto Gomez y esposa Estelina Santiz y hijo Alfonso Gomez, que fueron añadidos a la iglesia de cristo.

Jueves 16 de Diciembre en sacrificio la esperanza municipio de ocosingo animando a nuestros hermanos.

Viernes 17 de Diciembre fuimos a Nazaret municipio de ocosingo para atender los con estudios Biblicos.

Sabado 18 de Diciembre en chaban y Bahtzibiltic municipio de chilon dandole clasesita a los niños.

Domingo 19 de Diciembre estubimos en Emiliano Zapata municipio de altamirano en la predicacion.

Miercoles 22 de Diciembre en la casa del hermano Pedro Gomez en accion de gracias-

Domingo 26 de Diciembre estuvimos en Sacrificio la esperanza predicando el evangelismo el llamado para el Reino.

Miercoles 29 decDiciembre vicitando en chaban municipio de chilon tema de animacion.

Viernes 31 de Diciembre en sacrificio la esperanza municipio de ocosingo , fue Bautizado para perdon de sus pecados a nuestro hermano Nicodemo Santiz Gomez. y asi fue añadida a la iglesia de cristo,

sin mas por el momente le anticipo mis agradecimiento por el apollo muy agradesido, tambien en la radio fm para animar a nuestros hermanos de habla tzeltal maya,

A T TE, su siervo y de Cristo, MATEO AGUILAR VAZQUEZ,

OCOSINGO CHIAPAS MEXICO 6 DE ENERO 2022,